
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Jedovnice dne 16. 10. 2024 

ZŠ Jedovnice, od 15:45 hod. 
 

Přítomni: Mgr. Radka Hromková Ušelová, DiS., Mgr. Roman Ondráček, Mgr. Jana Nezvalová, Mgr. Martina 

Gabrielová, Ing. Josef Matuška, Mgr. Petr Magula, Magdalena Voráčová, DiS., Marie Gabrielová, Martina 

Maňoušková 

 

Host: ředitelka školy Mgr. Lenka Danielová, Ph.D.  

 

Program: 

1. Přivítání nových členů školské rady (dále jen ŠR) 

2. Volba předsedkyně/předsedy ŠR  

3. Volba místopředsedy/místopředsedkyně ŠR 

4. Projednání rozpočtu ZŠ Jedovnice pro rok 2025 

5. Schválení výroční zprávy ZŠ Jedovnice 2023/2024 

6. Schválení změny školního řádu 

7. Různé  

 

Průběh jednání:  

Jednání ŠR bylo řádně svoláno Mgr. Petrem Magulou. 

 

1. Přivítání nových členů ŠR 

ŠR přivítala přítomné nové členy a to za městys Jedovnice paní Marii Gabrielovou, za zákonné zástupce 

nezletilých žáků paní Mgr. Martinu Gabrielovou a Magdalenu Voráčovou DiS. a za pedagogické pracovníky 

pana Mgr. Romana Ondráčka. 

 

2. Volba předsedkyně/předsedy ŠR  

Návrh: Mgr. Petr Magula 

Usnesení: Veřejným hlasováním byl zvolen předsedou ŠR Mgr. Petr Magula. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1. 

 

3. Volba místopředsedy/místopředsedkyně ŠR 

Návrh: Mgr. Martina Gabrielová 

Usnesení: Veřejným hlasováním byla zvolena místopředsedkyní ŠR Mgr. Martina Gabrielová. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1. 

 

4.  Projednání rozpočtu pro rok 2025 

 

Školské radě byl předložen návrh rozpočtu pro rok 2025. Plánované investiční akce v rozpočtu jsou: 2 ks 

interaktivní tabule 240 tis (120 tis. obec + 120 tis. FO), 2 ks dataprojektory 100 tis (50 tis. obec + 50 tis. FO), 

pokračování rekonstrukce elektroinstalace Kč 288 tis.. 

Školská rada měla dotaz na paní ředitelku k bodu “Ostatní služby”. Paní ředitelka vysvětlila obsah položky a 

odůvodnila navýšení. 

 

Usnesení: Školská rada projednala návrh rozpočtu na rok 2025 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 



5. Schválení výroční zprávy ZŠ Jedovnice 2023/2024  

ŠR navrhuje opravu příjmení vedoucího rybářského kroužku na str. 32: F. Marek 

 

Usnesení: Školská rada schvaluje Výroční zprávu ZŠ Jedovnice 2023/2024 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

 

6. Schválení změny školního řádu 

Školská rada dostala ke schválení změnu školního řádu a to v částech: 

- Žák je povinen, písmeno e) doplnění bodu týkajícího se uložení elektronických zařízení o „ve školní 

tašce (žáci 1. stupně) a skříňce ve třídě (žáci 2. stupně),“ 

- Zákonný zástupce je povinen, písmeno i) „pravidelně sledovat, alespoň jednou za 7 dní, výsledky 

vzdělávání svého dítěte a další informace uváděné ve Škole OnLine“ 

- bod 2.3., písmeno e) doplnění bodu týkající se nepřítomnosti žáka o „elektronickou formou 

prostřednictvím Školy OnLine do 3 kalendářních dnů od návratu žáka do školy“ 

- bod 3.3., písmeno p) „vyučující může rozhodnout o tom, že žák nebude v řádném termínu v daném 

předmětu hodnocen a klasifikace bude odložena v případě, že jeho absence v předmětu dosáhla 

40 %, nebo za podmínky, že žák neabsolvoval alespoň 60 % hlavních testů a nemohl je vykonat v 

náhradním termínu, nebo je konat odmítl.“ 

Školská rada uvedené změny konzultovala mezi sebou a následně si je nechala objasnit i pí. ředitelkou. 

 

Usnesení: Školská rada schvaluje změny školního řádu 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

 

7. Různé 

- Martina Maňoušková vznesla dotaz, jestli by se dala vyřešit situace každodenního dovozu dětí autem 

až ke škole. ŠR se shodla, že požádá paní ředitelku o zaslání zprávy všem rodičům, aby nezajížděli 

vozem až mezi ZŠ a průmyslovou školu z důvodu bezpečnosti všech žáků. ŠR navrhuje, aby se 

rodiče otáčeli u školní kuchyně. Paní ředitelka požaduje od ŠR návrh textu, který by rozeslala 

rodičům. Školská rada navrhuje tento text informačního e-mailu: 

Žádáme rodiče, kteří dopravují ráno své děti do školy autem, aby je vysazovali za budovou základní 

školy a otáčeli se optimálně u kuchyně základní školy. Zajíždění na roh mezi základní a střední školu 

způsobuje dopravní komplikace, někdy i malé ťukance vozů, ale hlavně může v tomto každodenním 

zmatku dojít k úrazu dětí. Předejděte tomu prosím svým přístupem. 

- Paní Marie Gabrielová informuje, že divadelní spolek Vlastimil nabídne škole některý pátek v 

květnu 2025 vystoupení nové pohádky, představení se bude hrát v KD v Jedovnicích. 

- Paní Jana Nezvalová uvedla, že má podezření na únik pracovní verze zápisu ze ŠR ze dne  

29. 3. 2023. Předseda pí. Nezvalovou informoval, že pracovní verze zápisů ze školské rady mohou 

vznikat, ale že se jedná o pracovní dokument členů ŠR, který je neodsouhlasený a neoficiální a není 

možné tedy z něj něco nárokovat a obracet se na něj. Pracovní verze většinou obsahují veškeré 

komentáře z jednání členů školské rady a slouží pouze k dosažení finální verze, která je následně 

odsouhlasena a zveřejněna. Oficiální a závazné zápisy z jednání ŠR je možné dohledat na webových 

stránkách ZŠ Jedovnice a jsou uloženy i na úřadě městyse Jedovnice.  

- Na žádost předsedy ŠR paní ředitelka informovala členy ohledně nových členů učitelského sboru i 

nepedagogických pracovníků školy. S činností všech nových zaměstnanců je spokojena.  

 

Předseda ukončil jednání ŠR v 17:35 hod. 

 

Zapsala: Mgr. Radka Hromková Ušelová, DiS.  Ověřil a se zápisem souhlasí: Mgr. Petr Magula 
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